

August 2, 2012

Le 2 août 2012

Coram: LeBel, Abella and Cromwell JJ.

Coram : Les juges LeBel, Abella et Cromwell

**BETWEEN:**

**ENTRE :**

Ravinder Kumar Sharma

Ravinder Kumar Sharma

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

Timminco Limited, Photon Consulting LLC, Rogol Energy Consulting LLC, Michael Rogol, Heinz Schimmelbusch, Robert Dietrich, René Boisvert, Arthur R. Spector, Jack L. Messman, John C. Fox, Michael D. Winfield, Mickey M. Yaksich and John P. Walsh

Timminco Limitée, Photon Consulting LLC, Rogol Energy Consulting LLC, Michael Rogol, Heinz Schimmelbusch, Robert Dietrich, René Boisvert, Arthur R. Spector, Jack L. Messman, John C. Fox, Michael D. Winfield, Mickey M. Yaksich et John P. Walsh

Respondents

Intimés

**JUDGMENT**

**JUGEMENT**

The motion to strike out the affidavits is granted with costs to the respondents Timminco Limited, Heinz Schimmelbusch, Robert Dietrich, René Boisvert, Arthur R. Spector, Jack L. Messman, John C. Fox, Michael D. Winfield and Mickey M. Yaksich. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C53624, 2012 ONCA 107, dated February 16, 2012, is dismissed with costs.

La requête en radiation d'affidavits est accueillie avec dépens en faveur des intimés Timminco Limited, Heinz Schimmelbusch, Robert Dietrich, René Boisvert, Arthur R. Spector, Jack L. Messman, John C. Fox, Michael D. Winfield et Mickey M. Yaksich. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C53624, 2012 ONCA 107, daté du 16 février 2012, est rejetée avec dépens.

J.S.C.C.  
J.C.S.C.